
Tisztelt Képviselő-testület!  
 
 
Az elmúlt negyedévben a kerület forgalomtechnikai felülvizsgálata és a parkolás          
rendszerének kidolgozása volt napirenden. Helyszíni bejárásokat, számos egyeztetést        
követően hamarosan elkészülnek azok az anyagok, melyeket társadalmi vitára tudunk majd           
bocsájtani. Nagy gondot jelentenek a szabálytalanul parkoló gépjárművek. Több szereplővel          
és az illetékes osztállyal egyeztetéseket kezdeményeztem a probléma hatékony kezelésére. 
A Kormány újabb intézkedései a vírushelyzet miatt a kerület rendvédelmi szerveinek is több             
feladatot adott. Személyesen jártam utána, hogy a gyakorlatban hogyan működik a kijárási            
korlátozás ellenőrzése és a polgároknak milyen nehézségeket okoz a korlátozás. A kerület            
lakói nagyon fegyelmezettek. A főváros legnépesebb kerületében maximum 3-4 intézkedés          
történik naponta és eddig csak két üzletet zártak be az elmúlt hetekben. 
 
A kerületi operatív törzs ülésein rendszeresen részt veszek, figyelemmel kísérem a kerületben            
történő védekezési folyamatokat. 
Nagy riadalmat keltett a Szent Imre Kórházban keletkezett tűz. Mivel kevés információ volt             
az esetről, ezért a helyszínen tájékozódtam. Szerencsére csak egy kisebb elektromos tűz volt             
és a kórház működése zavartalan. 
Még ebben az évben tervezem, hogy megtartjuk a második közbiztonsági fogadóórát. Ez            
most ebben az online térben lesz. Továbbra is várom e-mailben az észrevételeket,            
javaslatokat.  
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